
Referat fra bestyrelsesmøde d. 24.04.2025  

 
1: Konstituering af bestyrelsen 

 

Formand: Britta  

Næstformand: Hanne Mette 

Kassere: Klaus 

Øvrige medlemmer: Michael og Anne 

Suppleant: Jesper  

 

2:   Regnskab og budget - Klaus 

 

Cirka halvdelen har betalt kontingent for 2025. 

Regninger fra sidste år vedr. Brønde og vinterrydning er betalt i 2025. 

Der er betalt til grønne områder og forsikringer. 

  

3. Vedtægter / Tinglysning eller vente? (Skal der noget med ladestandere i på 

nuværende tidspunkt? - Britta) 

 

Tinglysning af vedtægter skal gøres online.  

Jesper undersøger reglerne for, hvad der skal gøres i forholde til de gamle vedtægter. 

Anne vil gerne hjælpe med at sende vedtægterne til tinglysning, når Jesper 

undersøgt reglerne. 

 

Vedr. Ladestandere: Den enkelte grundejer må ikke opføre ladestander på fællesareal 

uden at have forelagt det bestyrelsen forinden. 

  

4. Årshjul 2025 - Hanne Mette 

 

Jesper og Anne beslutter/planlægger, hvorvidt der indkaldes til klytdag inden 

sommerferien og beslutter vedr. Skt. Hans. 

 

Anne skriver årshjulet ind i et dynamisk dokument, som rettes til fra år til år. 

  

5.  Hæk mellem P-plads og Simon / orientering - Grønt udvalg 

 

Der er plantet ny hæk. Pt. Har grundejer på Rylevænget betalt regningen på 

hækplanterne. Bestyrelsen afventer at modtage faktura på betaling af hækken og et 

kontonummer, hvor grundejerforeningen kan overføre halvdelen af beløbet til. 

 

 

6. Evt. 

 

 



 

   


